



الخليج للملاحة القابضة ش م ع  
Gulf Navigation Holding PJSC

التاريخ: 2014/3/17

Date: 17/2/2014

To: Dubai Financial Market–Disclosure Dept.

Attention: Mr. Hassan Al Serkal  
Senior Vice President - COO- Market Operations  
Division

C C : Securities and Commodities Authority

**Sub: Disclosure about the dispute between GNH and the Chinese Hull.**

We would like to inform you that the Arbitrators in London which considered the dispute between Gulf Navigation holding (PJSC) Vs Zhoushan Jinhaiwan Shipbuilding Co. Ltd Hull/ Grand China Logistics Holding (Group) Co. LTD/ HNA Group Co. LTD, regarding the contract of building two VLCC's (petroleum Tankers) in 2011, the award was against the Company, and obliged the company to pay the second part of the building contract with interest. The company has the right to appeal, which the counsel of this company will study and advice. A provision in the balance sheet of the company will be taken as a result of this award, and it will be reflected in the Annual Financial report of the company for the year ended 31th Dec 2013, which will be soon announced after finishing the reviewing of these provisions by the External Auditor, and it will be added to the non recurring losses linked to leave the segment of crude oil activity and reduction of goodwill.

إلى السادة: سوق دبي المالي – قسم الإفصاح

عناية السيد: حسن السركال - الموقر

نائب رئيس أول – رئيس تنفيذي العمليات

نسخة إلى السادة: هيئة الأوراق المالية والسلع - الموقرة

**الموضوع: إفصاح الخلاف القائم بين الشركة وحوض البناء الصيني**

نود الإحاطة بأن هيئة المحكمين في لندن التي تنظر في الخلاف بين شركة الخليج للملاحة وحوض زوشان جن هاي وان / مجموعة شركات جرانند شاينا لوجيستك القابضة/ مجموعة شركات إتش إن ايه المحدودة، بخصوص عقد بناء ناقلتين بترول في عام 2011م، قررت الحكم ضد شركة الخليج للملاحة والزام الشركة بدفع القسط الثاني من عقد البناء مع الفوائد مع حق الشركة في الاستئناف والذي يعكف عليه حالياً محامي الشركة وسوف يترتب على هذا الحكم ضرورة تكون مخصص في قوائم الشركة، وسوف يتم عكسها في حسابات العام المالي المنتهي في 2013/12/31م والذي سيتم إعلانها قريباً بعد انتهاء مراجع الحسابات من اعتماد هذا المخصص في حسابات الشركة وتضاف إلى خسائر الشركة غير المتكررة المرتبطة بالخروج من نشاط نقل البترول الخام وتخفيض قيمة الشهرة.

وتفضلوا بقبول وافر التقدير والإحترام

““

Yours sincerely

““““

Gulf Navigation Holding Company (PJSC)

Managing Director

Dr. Sandeep Kadwe

عضو مجلس الإدارة المنتدب

د. سانديب كادو